



Statement on the Atrocities Committed Against Ukraine (February 26, 2022)

The GCSU recognizes the tremendous tragedies that are currently unraveling in Ukraine. We would like to offer our support to all Glendonites who may be struggling to cope during this time. We see you, and we stand with you. Further means of support such as counselling can be found through Glendon's Accessibility, Well-Being and Counselling Centre at counselling@glendon.yorku.ca or 416-487-6709 and Keele's Student Counselling, Health and Well-Being Centre at schw@yorku.ca or 416-736-5297.

La déclaration de l'AÉCG sur les atrocités comises contre l'Ukraine (26 février 2022)

L'AÉCG est consciente des circonstances tragiques qui se déroulent actuellement en Ukraine. Nous aimerions offrir notre soutien à tou.t.e.s les Glendonites éprouvant de la difficulté à faire face à cette situation. Nous vous voyons, et nous nous tenons à vos côtés. D'autres moyens de soutien, tels que la thérapie, peuvent être trouvés auprès du Centre d'accessibilité, de bien-être et de counseling de Glendon, à l'adress counselling@glendon.yorku.ca ou au 416-487-6709, et auprès de Student Counselling, Health and Well-Being Centre de Keele, à l'adresse de schw@yorku.ca ou au 416-736-5297.



GCSU STATEMENT ON THE
ATROCITIES COMMITTED
AGAINST UKRAINE

LA DÉCLARATION DE L'AÉCG
SUR LES ATROCITÉS
COMMISES CONTRE
L'UKRAINE

